
香港巴可國際有限公司

全球领先的三防技术应用方案解决商——香港巴可国际有限公司。长期以来一直致力于三防漆产品的研究、开发、生产和销售，是一家在三防漆技术方面拥有全球领先水平的科技型企业。我们在诸多领域达到国际领先水平。

- 一、航天军事系统：卫星系统、军事控制系统等；
- 二、LED 户内外影视终端播放系统；LED 显示屏，LED 室内条屏、LED 护栏管等；
- 三、变频控制领域：变频控制相关 PCB 板等；
- 四、太阳能领域：太阳能电能，太阳能照明等；
- 五、仪器仪表：各类工控仪器仪表等；
- 六、通信领域事业部：电脑主控机等；
- 七、汽车领域；
- 八、家电领域。

本公司自主开发\生产的三防产品，目前是 BARCO，三星，LG，SONY，京东方，中国电信，利亚得，Hitech 等多家全球 500 强企业指定供应商。为了方便服务国内企业，2003 年 10 月在中国广东成立了东莞市敏通三防化工科技有限公司，作为国内销售总部。2009 年在改革开放前沿城市深圳成立巴可三防高新科技有限公司，积极布局中国市场，响应中国创造的国家政策，为民族三防事业而努力奋斗。

香港巴可以强劲的市场开发能力，严格的质量保证，健全的营销网络，先进的企业文化，使巴可品牌在全国市场中异军突起，成为三防领域最具活力的企业。

Hongkong Baker International Co.,Ltd

Third, the world's leading defense technology solutions provider - Hong Kong International Limited Barco. Has long been committed to the three anti-paint products, research, development, production and sales, is a paint in the three anti-technology level of the world's leading science and technology enterprises. In many fields we have reached the international advanced level.

First, military space systems: satellite systems, military control systems, etc.;

Second, LED indoor or outdoor Television broadcast terminal system; LED display, LED indoor screen section, LED guardrail tube, etc.;

Third, the field of variable frequency control: variable frequency control, etc. related to PCB;

Fourth, the field of solar energy: solar power, solar lighting, etc.;

Fifth, instrumentation: various types of industrial instruments and meters, etc.;

Sixth, the field of business communication: main control computer, etc.;

Seventh, IC chips: IC chips.

The Company self-development production of three anti-products, is currently BARCO, Samsung, LG, SONY, BOE, China Telecom, Riyadh, Hitech, such as more than 500 companies worldwide suppliers. More convenient services to domestic enterprises, in October 2003 was set up in China's Guangdong Province, Dongguan City Min Tong Trade Co., Ltd., as the headquarters of the domestic market. 2009 in the forefront of reform and opening up the establishment of the Palestinian city of Shenzhen to three anti-high-tech Co., Ltd., active distribution of the Chinese market, created in response to China national policy for the nation and three defenses cause.

Pakistan Hong Kong market can be a strong development capabilities, strict quality assurance, a sound marketing network, advanced corporate culture, so that Pakistan can market the brand in the country rise to become the most dynamic areas of the three anti-business. Shenzhen to three anti-high-tech Co., Ltd., active distribution of the Chinese market, created in response to China national policy for the nation and three defenses cause.

Pakistan DongGuanCity Mintron market can be a strong development capabilities, strict quality assurance, a sound marketing network, advanced corporate culture, so that Pakistan can market the brand in the country rise to become the most dynamic areas of the three anti-business.